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 Conceptverslag AB 

  

  

Behandeld door: Henk Sigmond en Nahied Djalali 

 

Agendapunt 3 van de vergadering van het algemeen bestuur van  

1 juli 2021 

 

Onderwerp: Verslag van de vergadering van het algemeen bestuur van de RBG 

van 15 oktober 2020 

  

Beslispunten: Vaststellen verslag 

  

 

Aanwezig: A.J.B. van der Klugt (voorzitter), P. Ouwendijk, J. Verdoold, R. Egas, S. 

Brandligt, D. Ruseler, , H.B. Sigmond (directeur), J. Kooistra, W. Kreukniet, N. Djalali. Bij 

de behandeling van de agendapunt 4 zijn eveneens de heren R.A. van Vugt en H. de 

Winter van Deloitte aanwezig. 

Afwezig (met kennisgeving): J.G. Bijl. 
 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

 

De voorzitter opent om 9:31 uur de vergadering en heet allen welkom. Afwezig met 

kennisgeving is de heer Bijl. Er is geen vervanging. De agenda wordt ongewijzigd 

vastgesteld.  

       

 

2. Ingekomen stukken 

 

De voorzitter staat stil bij de benoeming van mevrouw Laar als plaatsvervangend AB lid 

vanuit de gemeente Schiedam. Het bestuur neemt kennis van de verzonden stukken. 

Deze zijn duidelijk en er zijn geen aan- of opmerkingen. 

 

 

3. Conceptverslag AB-vergadering 15 oktober 2021 

 

Vanwege het vervallen van de AB vergadering op 14 december 2020 wordt de datum van 

de vaststelling van het verslag aangepast naar 2 juni 2021. Het verslag wordt 

vastgesteld. 

 

 

4.  Jaarrapport 2020 RBG* 

 

De voorzitter geeft het woord aan de heer van Vugt. De heer van Vugt geeft aan dat de 

controle van 2020 de beste controle van de afgelopen jaren is geweest. De RBG krijgt 

complimenten voor de zeer soepel verlopen jaarrekeningcontrole en de specifieke 

controles van de verantwoordingen omtrent de belastingoplegging en inning per 

deelnemer. Daar waar andere organisaties door de coronacrisis vertragingen opliepen 

door lastige afstemmingsprocessen en uitwisseling van informatie als gevolg van digitaal 

weken, heeft de RBG een ander beeld laten zien. Dit heeft geresulteerd in een  

goedkeurende verklaring van getrouwheid en rechtmatigheid dat op 24 april, met weinig 

bevindingen, door Deloitte is verstrekt. De heer Van Vugt adviseert om steeds alert te 
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blijven op Europese aanbesteding. In de afgelopen jaren zijn hier enorme stappen in 

gezet, waardoor ook zij hier geen bevinden op hebben. De oplevering is goed uitgevoerd 

met toepassing van het juiste model van de BBVW. Het advies is om niet alleen de 

jaarrekening, maar ook de begroting in dit model te gieten. De heer van Vugt staat stil 

bij de invoering van de rechtmatigheidsverantwoording. Voor de RBG, die onder de 

BBVW is opgericht, staat de invoering van de rechtmatigheidsverantwoording gepland 

voor 2025, mogelijk 2024, tegelijk met de waterschappen. Door de eerder ingevoerde 

verantwoording voor de gemeenten zal de RBG, in het kader van de specifieke 

verantwoording rondom de belastinginning en oplegging, aan de deelnemende 

gemeenten verantwoording af moeten leggen over de mate van (financieel) rechtmatig 

handelen en over hoe de beheersing en sturing van de processen (uit het perspectief van 

financiële rechtmatigheid) zijn geborgd. Dit is een aanvulling op de specifieke 

verantwoording die de gemeenten nu al aangeleverd krijgen. De datum van invoering 

van de rechtmatigheidsverantwoording voor de gemeenten wordt mogelijk met een jaar 

uitgesteld. Tenslotte geeft de heer van Vugt aan dat het financiële resultaat een heel 

stabiel beeld geeft in het licht van de begroting. Samenvattend zijn alle punten waar 

eerder opmerkingen over waren, opgelost en daar wil hij ons mee complementeren. Hier 

is hard voor gewerkt vanuit de hele organisatie. De voorzitter sluit zich hier bij aan. Ook 

de heer Ouwendijk spreekt zijn dank uit aan de organisatie over de geleverde prestaties. 

De overige AB leden sluiten zich hierbij aan. De heer Verdoold wil graag weten of de RBG 

op het gebied van informatiebeveiliging streeft naar een bepaald volwassenheidsniveau 

of de BIO als leidend neemt. De directeur antwoordt dat in de volgende DB vergadering 

de informatiebeveiliging binnen de RBG nader wordt besproken.  

 

 

5. Rondvraag en mededelingen 

 

De directeur deelt mede dat er eerste gesprekken zijn gevoerd met Midden-Delfland over 

een eventuele toetreding. We wachten nu op een collegebesluit om een verkenning te 

starten. De betrokken wethouder streeft ernaar dit nog voor de zomervakantie te krijgen. 

Ook de heer Brandligt heeft met de betrokken wethouder gesproken. 

 

De heer Kooistra geeft een toelichting op de stand van zaken rond de toeslagenaffaire. 

Recent hebben wij van de Belastingdienst een eerste bestand ontvangen met mogelijke 

slachtoffers in het gebied van beide waterschappen. Op basis van deze gegevens wordt 

gewerkt aan een voorlopige analyse om na te gaan hoeveel personen een actief belang 

blijken te hebben bij de RBG en wat de gevolgen kunnen zijn voor de RBG en haar 

deelnemers. Momenteel wordt er gewerkt aan de juridische grondslag voor het 

kwijtschelden van de openstaande schulden van de gedupeerden van de toeslagenaffaire. 

Zowel de UvW en de VNG wachten op nadere berichtgeving hiervoor. De heer Ruseler 

geeft aan dat de gemeente Schiedam van de Belastingdienst een bestand met 320 

personen heeft doorgekregen, terwijl aan de RBG veel meer mogelijke slachtoffers zijn 

doorgegeven. Hieruit blijkt volgens hem de twijfelachtige kwaliteit van de gegevens bij 

de Belastingdienst. Daarbij geldt ook voor hem dat er nog volop vragen zijn, bijvoorbeeld 

over hoe om te gaan met mensen die in dezelfde omstandigheden verkeren, maar wel 

betaald hebben. 

De heer Brandligt geeft aan dat in Delft gebleken is dat de informatieverstrekking door 

de Belastingdienst niet volledig is. Er wordt vervolgens nog kort gediscussieerd over de 

rol van de Belastingdienst, de kwaliteit van de uitvoering, de betaling door het Rijk van 

de kosten die organisaties moeten maken ten gevolge van de toeslagenaffaire en de 

positie van particuliere bedrijven ten aanzien van de schulden die betrokkenen bij hen 

hebben. De voorzitter dankt voor de toelichting en geeft aan dat het bestuur graag over 

de ontwikkelingen geïnformeerd wil blijven. 

 

De heer Hoogendam geeft aan de hand van enkele sheets een korte presentatie van de 

stand van zaken rond het project TPS. Hij hoopt dat de huisbezoeken binnenkort weer 

kunnen worden opgepakt en verwacht in december het project af te ronden, inclusief 
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mogelijke aanpassingsvoorstellen voor de Leidraad Invordering. De heer Ouwendijk geeft 

aan tevreden te zijn met de voorlopige resultaten. De heer Ruseler vraagt of het 

resterende bedrag voldoende is om het project af te ronden. De directeur antwoordt dat 

we waarschijnlijk iets tekortkomen, maar dat het verschil zal worden gedekt uit de 

reguliere begroting. De voorzitter vraagt of andere kantoren op een vergelijkbare wijze 

met dit onderwerp bezig zijn. De directeur antwoordt dat dat naar zijn mening niet het 

geval is.  

 

De heer Brandligt informeert of voldoende duidelijk wordt gemaakt wanneer het indienen 

van kwijtscheldingsverzoeken geen zin heeft. Dit om extra werk door de behandeling van 

kansloze verzoeken te voorkomen. De directeur voegt toe dat wij vorig jaar een stijging 

hebben gezien van het aantal aanvragen en ook van het aantal afwijzingen. De heer 

Kooistra antwoordt dat op de aanslag wordt verwezen naar onze website, waarop ook 

een check kan worden gedaan om te bepalen of een klant mogelijk voor kwijtschelding in 

aanmerking komt. De heer Brandligt stelt voor te bezien of misschien ook op het 

aanslagbiljet een korte toelichting kan worden gegeven.  
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4. Sluiting 

 

De voorzitter sluit om 10:34 uur de vergadering, met dank voor ieders inbreng. 

 

 

Aldus vastgesteld door het algemeen bestuur van de Regionale Belasting Groep in de 

openbare vergadering van 1 juli 2021. 

 

 

Het algemeen bestuur van de Regionale Belasting Groep, 

 

directeur,     voorzitter, 

 

 

 

 

H.B. Sigmond     drs. A.J.B. van der Klugt 


